

## Referat af bestyrelsesmøde i Albertslund Golfklub Den 24.10.2024 kl. 14.00 i klubhuset.



**Deltagere: Aksel, Erik, Susanne, Bjørn, Svend og Inge**  
**Fravær fra Knud.**  
**Referent: Poul**

### 1. Status på emner fra tidligere møder.

- Besøg af 3 6. klasser fra Herstedøster skole gav liv på rangen og omkring øveområdet, dog lærte vi at det var nok med driving range og putning, så indspil blev droppet. Vi har også haft besøg fra Herstedvester skole, som bruger os som tilvalg til idræt og de klarer sig selv. Bliver spændende at se om det kaster noget af sig i form af medlemmer.

### 2. Aksel (Formand)

- De forskellige indlæg til årsberetningen bedes afleveret inden d. 1. januar, så der er tid til at lave den.
- Vedtægterne var blevet gennemlæst og der var kun kommentarer fra formanden og Poul, der var lige et afsnit med lidt for lange sætninger, som skulle omskrives. Et andet punkt var repræsentation i Idrætsrådet i kommunen, hvilket følger kommunalvalget, så Aksel vil undersøge hvordan og hvorledes man kan få muligheden for en repræsentant fra klubben i Idrætsrådet.
- Jacob har ønsket at skifte torsdag ud med onsdag, og det giver ingen problemer. Poul finder en dato for kontraktforhandling med Jacob, deltager vil være Jacob, Aksel og Poul.
- Der var afholdt et møde med Kirsten og Bo vedr. kaninforløbet 2024, forskellige punkter kom op og der blev aftalt et opstartsmøde inden sæsonstart 2025. Vi er så heldige at Kirsten og Bo forsætter som tovholder for vores kaniner.
- På den kommende generalforsamling er Aksel, Svend og Erik på valg og alle er klar til genvalg. Der mangler en i bestyrelsen og Poul efterlyser mulige kandidater til bestyrelsen via opslag i Klub-Info, så gennemsnitsalderen eventuelt kan sænkes i bestyrelsen 😊
- Der skal findes en ny suppleant til bestyrelsen ved næste generalforsamling, da Knud trækker sig, så mulige kandidater må gerne melde sig til bestyrelsen eller kontoret.
- Med hensyn til rengøringsholdet, så skal der søges efter nye frivillige til at give en hånd med, så Poul laver et opslag i Klub-Info og håber der kommer friske kræfter til vores Clean-Team 😊

### 3. Susanne (Kasser)

- Regnskab kontra budget, blev gennemgået og vi er lidt bagefter men det balancerer nogenlunde.
- Til revision af det færdige regnskab for 2024, skal vi være opmærksom på at Steen er væk i uge 4.

#### **4. Inge (Debitorlisten)**

- Debitorlisten (fremsendt via mail), ser fornuftig ud, på nær 2, er der har lavet en afdragsordning. Poul forsøger at kontakte de 2, da de ikke reagerer på Inges forsøg. Desværre vil næste skridt være inkasso.

#### **5. Erik.**

- Eliten – 2. holdet bliver i 5 division, da Royal tvangsnedrykkes. Så vi har hold i 4. og 5. division i den kommende sæson.
- Der er lukket for gratis prøvespil fra 3. division og ned, hvad er indstillingen til at lave en gensidig aftale med de klubber (Harekær, Køge, Vallø, Nivå, Søllerød og Dragør) som vi skal møde. Det blev besluttet at Poul kontakter de nævnte klubber for en eventuel aftale, både m.h.t. prøvespil, frie bolde på rangen og buggy til holdlederen.
- Eliten flytter træningen til onsdag iforb. Med Jacobs ændring.
- Der var blevet klaget over der var for lidt kapacitet i vores kompressor til rengøring, så Bjørn kontakter greenkeeperne for en eventuel erstatning, eller som Inge forslø, sætte en mere op.

#### **6. Svend (Turneringsudvalget)**

- Der var blevet afholdt evalueringsmøde i udvalget og snakke om året der gik, og gennemgående har der været pæn tilslutning til klubturneringerne.
- Der var kommet et forslag at man i de løbende turneringer Jacob træners og Sallies går tilbage til at følge de generelle turneringsbestemmelser, så det frie valg af tee-sted blev fjernet, herrerne fra gul og damerne fra rød.
- Til klubmesterskaberne kan man deltage hvis man har hjemmeklub i en anden klub, man skal dog være fuldtidsmedlem af Albertslund Golfklub (ikke fleks).
- Det var også besluttet at der skulle laves en bedre annoncering i sær for afslutningsturneringen og der indføres en brugerbetaling på 50,- kr. hvis man kun deltager i festlighederne ved afslutningsturneringen.

#### **7. Bjørn (Baneudvalget)**

- Bjørn tager som tidligere nævnt kontakt til greenkeeperne m.h.t. kompressoren.

## 8. Poul (Kontoret)

- Utæthed i højrummet: Det viser sig at "perform" pladen omkring udsugning er defekt, gummibelægningen er helt væk og skal udskiftes, samtidig skal der en elektriker på for at måle strømmen og udskifte sikkerhedskontakten på taget. Det ser også ud til at regulatorerne (ac modellen) og ventilatoren skal udskiftes til ec-modellen. Der skal tjekkes om der er vandskade i isoleringen m.v. så nogle tegl skal løftes, så man kan se om der er stor skade på isoleringen m.m. I værste tilfælde er det en omkostning på omkring 25.000,- kr.
- Der skal indkøbes nye range bolde igen, prisen er nu 35,- kr. pr. dusin, der prøves at finde en sponsor til det- sponsorbrev under udarbejdelse. Sponsorudvalget er ved at udforme et forslag og så skal der findes en sponsor.
- Prøver at ændre tee-stedsskiltene, så vi fjerner hcp-nøglen – så handicap nøglen kommer kun til at stå på scorekoret og vi kan ændre kort-hul-3 hcp-nølger til at være mere retvisende fra sæson 2025.
- Golfens Dag 2025: Sæt kryds i kalenderen den 27. april 2025. Tilmeldingen åbner snart
- Der var afholdt møde m.h.t. hjemmesiden, og der er kikket på en ny kalenderfunktion for bedre overblik m.v. og tilbud hentes hos vores leverandør til hjemmesiden, og et slag på tasken siger at en ny kalender og bladrer funktion for opslag ala Klub-Info koster fra 3-5000,- inkl. moms. Poul indhenter tilbud. Tilbud fra hjemmeside Johnny om at tage aktuelle billeder fra banen 2500,- inkl. moms hvert halve år (han tager super flotte billeder) men et klubmedlem har forbindelse til en fotograf, så alternativ undersøges.

## 8. Diverse

- Susanne har kik på et betalingsmodul til opsætning i stedet for betalingsterminalen, så man kan betale et og samme sted, de forskellige greenfee, rangefee og turneringsfee, ved valgmuligheder på skærmen.

**Planlagte møder 2024 som afholdes i klubhuset kl. 14.00: 21/11**